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Z A P I S N I K 

 

sa 6. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča - Parenzo  održane u četvrtak 30. 

studenog 2017. godine u Velikoj vijećnici Grada Poreča - Pareno, Obala M. Tita 5/I,  s 

početkom rada u 18,00 sati. 

 

U radu sjednice sudjelovali su: Loris Peršurić, Gradonačelnik Grada Poreča - 

Parenzo,  Nadia Štifanić Dobrilović, zamjenica Gradonačelnika, Sanja Oplanić, zamjenica 

Gradonačelnika,  Elio Štifanić, zamjenik Gradonačelnika, Božo Jelovac, v.d. pročelnika 

Ureda Grada Poreča - Parenzo,  Darko Saftić, pročelnik Upravnog odjela za proračun i 

gospodarstvo, Marino Poropat, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav, Đulijano 

Petrović, pročelnik Upravnog odjela za upravljanje gradskom imovinom, Vesna Kordić, 

pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i zdravstvenu zaštitu, 

Nataša Simonelli, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju, Damir 

Hrvatin, pročelnik upravnog odjela za prostorno planiranje i zaštitu okoliša,  , Gordana 

Lalić, direktorica TD "PARENTIUM" d.o.o., Nadija Mendica, direktorica TD "STAN" 

d.o.o., Denis Matošević zapovjednik JVP CZP Poreč, Nadija Kos, ravnateljica Osnovne 

škole Poreč, Divna Radola, ravnateljica Predškolske ustanove  dječji vrtići i jaslice "Radost" 

Poreč, Nataša Musizza, ravnateljica DV "Paperino" Poreč, Snježana Radetić, ravnateljica 

Pučkog otvorenog učilišta Poreč, Sanjica Sara Radetić, ravnateljica Umjetničke škole Poreč, 

Nataša Basanić Čuš, ravnateljica Centra za pružanje usluga u zajednici Zdravi grad Poreč-

Parenzo, Milan Laković, direktor Usluge Poreč d.o.o., Silvija Deković, tajnica Sportske 

zajednice Grada Poreča, Ajna Temimović, stručni suradnik za odnose s javnošću i protokol, 

predstavnici medija i gosti. 

 

Sjednicom je predsjedavao Dean Pauletić, predsjednik Gradskog vijeća Grada Poreča 

- Parenzo. 

 

 Zapisnik je vodila Anita Radešić, referent za poslove Gradonačelnika u Uredu Grada 

Poreča - Parenzo. 

 

 Predsjednik Gradskog vijeća Dean Pauletić je otvorio sjednicu, pozdravio 

gradonačelnika i njegove zamjenike, vijećnike, predstavnike gradskih upravnih odjela, 

predstavnike proračunskih korisnika i ostale nazočne, te je predložio prozivku vijećnika radi 

utvrđivanja kvoruma. Ujedno je pozdravio novog pročelnika Upravnog odjela za proračun i 

gospodarstvo – Darka Saftića, čestitao mu na imenovanju i zaželio puno uspjeha u obnašanju 

funkcije. 

 

 Božo Jelovac, v.d. pročelnika Ureda Grada prozvao je vijećnike, nakon čega je 

utvrđeno da je na sjednici nazočno 16 od ukupno 17 vijećnika Gradskog vijeća i to: 

1. Zoran Zulijani, 2.  Gordana Šušljik, 3. Eugen Stanissa, 4. Kristijan Žužić 5. 

Azeglio Picco, 6. Dean Pauletić, 7. Dejvid Lakošeljac, 8. Zoran Rabar, 9. Goran 

Gašparac, 10. Slavko Fornažar 11. Maurizio Zennaro, 12. Mario Ritoša, 13. Emanuel 

Rudan i 14. Mirzet Hasanagić.. 

 

Odsutni:  

1. Adriano Jakus 2. Dolores Ghersinich i 3. Dražen Prgić 

 

 Nakon utvrđivanja kvoruma, predsjedavatelj je predložio da se prijeđe na utvrđivanje 

dnevnog reda u skladu s dostavljenim prijedlogom, te je o istom otvorio raspravu. 
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Budući da vijećnici nisu imali primjedaba na predloženi dnevni red, predsjedavatelj je 

konstatirao da je za rad ove sjednice, jednoglasno, utvrđen sljedeći  

 

D N E V N I  R E D 

 

1. Verifikacija zapisnika sa 3.,4. i 5. sjednice 

2. Vijećnička pitanja, prijedlozi i informacije 

3. Proračun Grada Poreča-Parenzo za 2018. godinu i Projekcije za 2019. i 2020. 

godinu - I. čitanje 

4. Programi javnih potreba za Grad Poreč-Parenzo za 2018. godinu u: 

-  predškolskom odgoju i obrazovanju, 

-  obrazovanju,  

 -  kulturi, 

 -   sportu i rekreaciji, 

 -  zaštiti, očuvanju i unapređenju zdravlja i 

 -  socijalnoj skrbi 

  - I. čitanje 

5. Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2018. godinu – I. 

čitanje 

6. Program održavanja komunalne infrastrukture za 2018. godinu – I. čitanje 

7. Izvješće o radu i financijsko izvješće OŠ Poreč za 2016. godinu 

8. Odluka o provedbi postupka stavljanja van snage dijela Provedbenog 

urbanističkog plana stambenog naselja “Finida – Poreč” 

9. Odluka o izradi Urbanističkog plana uređenja stambenog naselja Čimižin  

10. Odluka o provedbi postupka stavljanja van snage Detaljnog plana uređenja 

“Servisna zona Poreč – područje II”  

11. Odluka o izradi Urbanističkog plana uređenja “Servisna zona Poreč – područje II”  

12. Odluka o donošenju Izmjena i dopuna DPU-a „OMV – poslovna zona“ i 

Pročišćenog teksta Odluke o donošenju DPU-a „OMV – poslovna zona“ 
13. Odluka o odabiru najpovoljnije ponude za povjeravanje obavljanja komunalnih poslova 

održavanja nerazvrstanih cesta na području Grada Poreča – Parenzo u 2018. i 2019. godini 

14. Odluka o imenovanju ravnateljice Dječjeg vrtića - Scuola dell’infanzia „Paperino“ Poreč-

Pareno 

 

 

 

TOČKA 1. 

Verifikacija zapisnika sa 3., 4. i 5. sjednice Gradskog vijeća 
 

 Predsjedatelj Dean Pauletić je pozvao vijećnike da iznesu eventualna pitanja ili 

primjedbe vezane za zapisnike sa 3., 4. i 5. sjednice Gradskog vijeća, koji su dostavljeni 

vijećnicima u prilogu poziva i materijala za sjednicu.  

  

 Obzirom da nije bilo primjedbi, na prijedlog predsjedatelja, jednoglasno je donijet 

sljedeći   

 

ZAKLJUČAK 

 

 Verificira se zapisnik sa 3., 4. i 5. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča. 
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TOČKA 2.   

Vijećnička pitanja, odgovori i informacije 

 

 1. Dejvid Lakošeljac, iznio je sljedeće inicijative: 

 

 „1. Predlažem da se, radi poboljšanja kvalitete života mještana, izvidi mogućnost 

uređenja dječjeg igrališta, odnosno, postavljanja igrala i sadnje stablašica u naselju Grbina" 

 

  2. Predlažem da se, sukladno upitima sugrađana, izvidi mogućnost izgradnje 

polivalentnog igrališta na St. Portun." 

 

 (inicijative su upućene Upravnom odjelu za komunalni sustav, dopisom KLASA: 011-

01/167-01/207 i 208, URBROJ: 2167/01-07-17-1). 

 

 2. Slavko Fornažar, postavio je sljedeće pitanje: 

 "U Osnovnoj školi Poreč je za produženi boravak učenika zatražena bjanko zadužnica 

koju su morali potpisati svi roditelji. U najavi je i ista mjera za roditelje čija djeca koriste 

školsku marendu, pa bih molio ravnateljicu pojašnjenje po tom pitanju.“ 

 

 Predsjedatelj je pozvao ravnateljicu Osnovne škole Poreč Nadiju Kos da odgovori na 

postavljeno pitanje. 

 

 Ravnateljica Nadija Kos, je pojasnila kako se radi o instrumentu osiguranja plaćanja 

koji osigurava da se, u slučaju potrebe, potraživanja škole prema roditeljima mogu naplatiti 

direktno s računa dužnika. Osnovna škola Poreč pruža uslugu produženog boravka i toplog 

obroka po cijeni od osam kuna za obrok, a to znači da se naplaćuju isključivo namirnice, dok 

se cijena ostalih troškova podmiruje iz sredstava resornog ministarstva iz redovnih prihoda, 

Naglasila je kako je dug roditelja prema školi u jednom trenutku prerastao iznos od 200 tisuća 

kuna. Kako škola mora poslovati bez dobitka i gubitka, kao svaka druga javna ustanova, 

tražeći način naplate potraživanja, sugerirano im je da iskoriste zakonsku mogućnost bjanko 

zadužnice, što je i učinjeno. Budući da po zakonu o obveznim odnosima ne smije biti 

diskriminacije među korisnicima, za sve vrijedi isto pravilo, što znači da su svi dužni dati 

bjanko zadužnicu koja vrijedi osam godina, odnosno do kraja školovanja. Ako se usluge budu 

redovito plaćale, zadužnica se neće aktivirati i vratiti će se roditeljima kad dijete završi 

školovanje u ustanovi. Iz istog će razloga bjanko zadužnica biti uvedena i za plaćanje 

marende, jer je činjenica da pojedini roditelji duguju značajne iznose te ih se na takav način 

želimo naviknuti da redovito plaćaju svoje troškove.  

 

Slavko Fornažar mišljenja je da je Osnovna škola Poreč škola za svu djecu, te 

korištenje takvih metoda naplate dugova smatra neprimjerenim. Naglasio je kako se bjanko 

zadužnica ne daje ni kad se sklapa ugovor za mobilni telefon koji košta nekoliko tisuća kuna, 

a roditelje se tjera da potpišu zadužnicu za uslugu koja košta stotinu kuna mjesečno. Ako 160 

djece koristi uslugu produženog boravka, a cijena zadužnice i ovjere je 142 kune, to znači da 

roditelji javnim bilježnicima moraju platiti ukupno 22 tisuća kuna za ovjeru bjanko zadužnica. 

Osim zadužnice postoji i mogućnost ovrhe na temelju vjerodostojne isprave. Smatra da je, 

ovo što škola radi, atak na roditelje, a ono što još sprema učiniti je još veći atak. Ako postoje 

roditelji koji ne plaćaju, treba se potruditi napraviti ovrhu na temelju vjerodostojne isprave, 

koja košta 240 kuna. Ako je to puno za školu, neka se uključi Grad. 

 

Nadija Kos je ponovila kako je škola javna ustanova i za svoje poslovanje odgovara 

resornom Ministarstvu koje vrši nadzor nad svakim postupkom, kao i svom osnivaču Gradu 
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Poreču. Niti jedan postupak uprava škole nije napravila po nekom svom izboru, već kroz 

konzultacije s višim službama i u skladu sa zakonom. Obratila se vijećniku Fornažaru 

naglasivši kako je njegovo pravo da postupanje škole komentira na svoj način, ali ona stoji i 

dalje iza toga da je takvo postupanje legitimno, u ovome trenutku potrebno i ne smatra da 

škola time vrši atak na roditelje. Izrazila je žaljenje što vijećnik tako misli i koristi školu i tako 

osjetljivu priču kao što je naplata hrane, za nešto što time želi postići. Naglasila je kako i dalje 

tvrdi da je postupila legitimno, u skladu s dobivenim sugestijama viših nadležnih tijela. 

 

 Vijećnik Fornažar ponovno je zatražio riječ.  

 

Predsjednik Vijeća Dean Pauletić upozorio je vijećnika da je iskoristio svoje pravo na 

raspravu. 

 

Goran Gašparac, ukazao je na povredu Poslovnika o radu Gradskog vijeća. Naglasio 

je kako ne želi ulaziti u meritum prethodne diskusije, ali smatra da, nakon što vijećnik postavi 

svoje pitanje, dobije odgovor i isti komentira, više nitko nema pravo javiti se i komentirati 

njegov komentar. Ako je ravnateljici dopušten komentar na komentar vijećnika, onda bi i 

vijećniku trebalo dopustiti komentiranje komentara ravnateljice na njegov komentar. 

 

Predsjednik Vijeća zamolio je  v.d. pročelnika Ureda Grada, Božu Jelovca da iznese 

pojašnjenje odredbi Poslovnika o radu Gradskog vijeća u odnosu na primjedbu vijećnika 

Gašparca. 

 

 Božo Jelovac, pojasnio je kako se podrazumijeva da se, sukladno Poslovniku, osobi 

kojoj je pitanje postavljeno, omogući davanje odgovora. Ravnateljici je postavljeno pitanje i 

ona je na njega odgovorila, tako da se u ovom slučaju ne radi o povredi Poslovnika jer je 

poštivan broj izlazaka na govornicu i duljina izlaganja. 

 

 3. Zoran Rabar  postavio je sljedeće pitanje: 

 „S obzirom da je na potezu od rotora LaCoopa pa do rotora dvorane Žatika cesta u 

katastrofalnom stanju, puna je rupa, ulegnuća i bezbroj zakrpa, te posljednjih godina vidno 

propada, zanima me da li se ista namjerava sanirati preasfaltiranjem u idućoj godini?“ 

 

 Gradonačelnik Loris Peršurić potvrdio je kako je raskrižje Bolnica, odnosno 

spomenuti dio ceste od LaCoopa do Parensa zaista u jako lošem stanju. Ta je cesta od 

nedavno u ingerenciji Grada. U prijedlogu proračuna za narednu godinu nije predviđeno 

rješavanje tog raskrižja, a za  rješavanje spomenute dionice potrebna je rekonstrukcija čitavog 

raskrižja što iziskuje puno više novaca kojeg u ovome trenutku nema u prijedlogu Proračuna 

za 2018. godinu, a vijećnici će večeras imati priliku o tome raspravljati i predlagati nove 

investicije. 

 

 4. Mario Ritoša podsjetio je kako je u prošlom mandatu Gradskog vijeća pokrenuo 

inicijativu za donošenje novog Pravilnika o komunalnom redu na javnim površinama (u 

privitku: članak iz „Glasa Istre“ od 25.10.2014.), od tada su prošle pune tri godine i bez 

obzira na obećanje skorog pristupanja izradi pravilnika, isti još nije izrađen. 

 

 " Zato ponavljam inicijativu. Tim bi se Pravilnikom štitio i zaštitio prvenstveno izgled 

starogradske jezgre i čitavog grada. Zabranilo bi se nekontrolirano i neprimjereno 

postavljanje reklama, oglasnih ploča, vješanje robe po fasadama i sve ostale urbane opreme 

koja ne odgovara izgledu i imidžu Grada Poreča. Predlažem da se Pravilnik donese već do 

početka 2018. godine, te da rok za primjenu, odnosno usklađivanje na terenu traje 2-3 
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godine. Novosti u tom aktu trebale bi biti nove-veće jedinstvene kazne, jer je, nažalost, 

ponekad to najefikasniji način rješavanja problema. S obzirom na obim posla komunalnih 

redara i njihov mali broj, naš bi zadatak trebao biti ne samo izglasati odluku, već i brinuti tko 

će istu provoditi. Ja vjerujem da Poreč treba i zaslužuje novi, bolji Pravilnik i pozivam kolege 

vijećnike da ovaj moj prijedlog podrže. U dodatku inicijativi navodim da bi tim Pravilnikom, 

osim već navedenog, trebalo tipizirati sjedalice, tende, štandove, pokrenuti ponovno 

aktivnosti oko određivanja jednobojnih taksi vozila, suzbiti nelegalnu trgovinu u gradu, 

odrediti plaže za pse, obavezno zabraniti vršenje nužde pasa po gradskim parkovima na što 

upozoravaju građani, zabraniti prometovanje motociklima Trgom slobode, odrediti način 

držanja životinja u gradu, uspostaviti nadzor nad gradnjom i sl. 

 

 Pitanje: 

 „Ministarstvo prometa krenulo je u proceduru donošenja Zakona o liberalizaciji 

tržišta taxi usluga, koji će biti vjerojatno donesen do travnja 2018. godine. Novina je da će 

taksisti koji imaju valjanu licencu moći obavljati taxi usluge na cijelom području Republike 

Hrvatske, a jedinice lokalne samouprave morat će izdavati dozvole za obavljanje taxi usluga 

na svom području. Pošto će Poreč vjerojatno biti jedna od najpoželjnijih destinacija za 

taksiranje, postavljam pitanje Gradonačelniku da li je upoznat s tim prijedlogom zakona i 

ukoliko se bude počelo s njegovom primjenom u sezoni 2018., dali ćemo mi kao Grad biti 

spremni primiti taj povećani broj taxi vozila?“ 

 

 Gradonačelnik Loris Peršurić  je vezano za inicijativu za izradu novog Pravilnika o 

komunalnom redu na javnim površinama, naglasio kako se na istom dosta toga tijekom 

godine mijenjalo i popravljalo. Gotovo sve što je u inicijativi navedeno već postoji u 

sadašnjem Pravilniku. Činjenica je da gradski komunalni redari ne mogu odraditi onoliko 

intervencija koliko bi bilo potrebno. Kao što su vijećnici imali prilike vidjeli, u dostavljenom 

prijedlogu Proračuna za narednu godinu predviđen je iznos od 300 tisuća kuna za dodatnu 

pomoć komunalnim redarima angažiranjem zaštitara, koji imaju, po zakonsku, veću ovlast od 

komunalnih redara, a sve po uzoru na neke primorske gradove (primjer Rovinja). Prihvatio je 

inicijativu da se krene, ne u izradu jer već postoji, već u izmjenu Pravilnika o komunalnom 

redu i to već početkom iduće godine. 

 Vezano za pitanje oko liberalizacije tržišta taxi usluga, potvrdio je najavu donošenja 

zakona s time da nije poznat datum njegovog donošenja. Sa 01.03.2018. godine ističu sve 

dozvole taksistima na području Grada Poreča, tako da se već krajem ove godine planira 

pokretanje natječaja za izdavanje dozvola po sadašnjem zakonu. Poreč će sigurno biti 

interesantan kao destinacija za pružanje taxi usluga tijekom naredne turističke sezone i na to 

se treba pravovremeno pripremiti. 

  
(inicijativa je upućena Upravnom odjelu za komunalni sustav, dopisom KLASA: 011-01/17-

01/128, URBROJ: 2167/01-07-17-1). 

 

 5. Eugen Stanissa, postavio je sljedeća pitanja: 

 „1. Zanima me kako se provodi plakatiranje po gradu i tko je zadužen za održavanje 

oglasnih ploča? Što je točno predviđeno u Odluci o komunalnom redu? Pošto su se već neko 

vrijeme na tržištu pojavile tvrtke i obrti koji obavljaju usluge oglašavanja i plakatiranja, da li 

bi za Grad bilo jednostavnije i isplativije angažiranje takvih poduzeća? Mislim da bi se 

postigao veći red kad bi se znalo tko što radi.  

 

2. U kontaktu sa sugrađanima saznao sam za događaj koji se zbio još 2008. godine 

tijekom izgradnje sportske dvorane Žatika. Naime, jedan je kamion u blizini gradilišta srušio 

sto godina stari portun. Stanari su više puta kontaktirali Grad zbog toga, a slučaj prijavili i 
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policiji. Molim vas odgovor o tome što je do sada poduzeto i do kuda se stiglo s time? Donio 

sam članak koji je tada objavljen na portalu Parentiumcom, kojeg ću vam ga predsjedniče 

predati.“ 

 

Pročelnik Marino Poropat odgovorio je da je Odlukom komunalnom redu zabranjeno 

plakatiranje na određenim površinama, kao na primjer na ormarićima za struju, autobusnim 

čekaonicama i drugim neprimjerenim oglasnim površinama. Za takvo plakatiranje je 

Odlukom o porezima predviđena određena kazna. Vezano za oglasne ploče, naglasio je da ih 

po naseljima na području Grada ima zaista puno, a za njihovo korištenje nije predviđeno 

naplaćivanje i svima je dozvoljeno njihovo korištenje pod jednakim uvjetima, bez naplate 

poreza. Treba li uvesti naplatu poreza ili dati nekoj privatnoj tvrtki, o tome se može razmisliti, 

odnosno o tome bi trebali odlučiti vijećnici i ovo Gradsko vijeće. Primijećeno je da neki 

gradovi naplaćuju postavljanje svakog letka i to čine komunalni redari. Primjerice, svaki 

plakat se naplaćuje po deset kuna, što predstavlja određeni trošak. Ima gradova koji su 

odredili da je na oglasnim pločama zabranjeno bilo kakvo plakatiranje.  

Vezano za drugo pitanje oko srušenog portuna kod Žatike prije devet godina, naveo je 

da to nije učinjeno pri gradnji dvorane, već je to učinio kamion privatne tvrtke koji je 

dostavljao lož ulje. Komunalni redari su tada bili na terenu i prijavili slučaj policiji, ali 

povratnih informacija od onda nije bilo. Portun je sastavni dio ograde ondašnjih vlasnika, 

tako da Grad nema po tom pitanju ingerenciju. Da li je zbog toga došlo do privatne tužbe 

vlasnika i posjednika prostora Grad nema informacija. 

   

 6. Maurizio Zennaro,  prije postavljanja pitanja iznio je sljedeće: 

 „ Sa prošle sjednice Vijeća imam pravo prijaviti povredu Poslovnika, budući da na 

istoj sjednici nisam imao vremena to napraviti. Povredu Poslovnika prijavljujem u članku 99. 

jer mi nije omogućeno ponovno uključivanje u raspravu, pa bih, sukladno članku 96. 

Poslovnika, molio pojašnjenje zbog čega je to učinjeno? 

 

 Pitanja: 

 „1.Odlukom Gradonačelnika osnovano je i imenovano Povjerenstvo za praćenje i 

ostvarenje projekta OŠ Finida. Predlažem da se polje djelovanja novooformljenog 

Povjerenstva proširi i na OŠ Poreč ili da se oformi posebno Povjerenstvo za OŠ Poreč. 

Prijedlog obrazlažem time što je Osnovna škola Poreč izgrađena još prije 40 godina. Usprkos 

trudu odgovornih osoba i osnivača ustanove, dotrajalost škole (unutrašnja i vanjska) je 

evidentna. Sa školskom godinom 2017./2018. konačno ćemo zadovoljiti uvjete  školovanja u 

jednoj smjeni, imati ćemo dvije škole. Zbog potrebe omogućavanja jednakih uvjeta školovanja 

svim učenicima, osim što moramo brinuti o praćenju i ostvarenju projekta OŠ Finida, 

moramo već sada misliti i djelovati kako bi i učenicima ,,stare” OŠ Poreč osigurali bolje 

uvjete od sadašnjih. Kao prvi korak predlažem da se krene u pripremu natječajne 

dokumentacije za natječaj koji će Ministarstva graditeljstva i prostornoga uređenja objaviti u 

siječnju 2018.ogodine. Ministarstvo raspolaže sa 380 miliona kuna za poboljšanje energetske 

učinkovitosti za zgrade u javnom sektoru i bila bi prava šteta ne prijaviti se na natječaj. 

Kao drugi korak predlažem da se drugi sastanak Povjerenstva za praćenje i ostvarenje 

projekta OŠ Finida održi u ,,staroj” OŠ Poreč kako bi se i ostali članovi Povjerenstva uvjerili 

u realne potrebe ove školske ustanove. 

 

 2. Prilikom inauguracije kipa Majke Terezije, kao posebni izaslanik predsjednika  

Sabora RH,   bila je prisutna i saborska zastupnica za albansku nacionalnu manjinu gospođa 

Ermina Lekaj Prljaskaj. Drugi dan nakon svečane inauguracije zastupnica je javno 

negodovala zbog  potpune marginalizacije na svečanom skupu. Pošto ste kao gradonačelnik 

Grada sudjelovao na svečanoj inauguraciji, zanima me Vaše mišljenje. Smatrate li da je 
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posebni izaslanik predsjednika  Sabora RH, gospođa Ermina Lekaj Prljaskaj, dobila potrebnu 

protokolarnu pažnju i važnost i tko je bio odgovoran za protokol?    

 

 Inicijativa: 

 „ U više se navrata u ovom Vijeću predlagalo i raspravljalo o valorizaciji našeg 

jedinstvenog i još uvijek  neiskorištenog brenda, o valorizaciji ,,La mula de Parenzo”. Čak su 

bila i osigurana proračunska sredstva za izradu skulpture, ali do danas se nije desilo ništa. 

Obnavljam inicijativu prethodnih predlagača te, ukoliko prihvaćate inicijativu, bi bilo 

pohvalno i poželjno da se i realizira onom istom brzinom kao što je realizirano postavljanje 

kipa Majke Terezije.“         

 
(inicijativa je upućena Upravnom odjelu za komunalni sustav, dopisom KLASA: 011-01/17-

01/210, URBROJ: 2167/01-07-17-1). 

 

Predsjednik Vijeća zamolio je  v.d. pročelnika Ureda Grada, Božu Jelovca da pojasni 

odredbe Poslovnika o radu Gradskog vijeća u odnosu na prijavu povrede Poslovnika u članku 

99. 

 

Božo Jelovac, citirao je članak 99. Poslovnika o radu Gradskog vijeća koji glasi: 

„ Na sjednici se može odlučiti da govornik o istoj temi može govoriti samo jednom, a 

može se odrediti i vrijeme trajanja govora.  

Vijećnik u raspravi, u pravilu, može govoriti najdulje 3 minute, a predsjednici klubova 

vijećnika najdulje 5 minuta, a iznimno, zbog važnosti teme, Vijeće može odlučiti da pojedini 

vijećnik može govoriti i dulje.  

Nakon što završe svoj govor, svi vijećnici koji su se prijavili za govor mogu ponovno 

zatražiti riječ i tada mogu govoriti još najdulje 2 minute, neovisno o tome da li su ranije 

govorili o toj temi.“ 

 

Naglasio je kako je korisno da se vijećnici podsjete da je poslovnički uređeno da  

vijećnici u raspravi mogu govoriti 3 minute i ponovno se mogu javiti i najdulje govoriti još 2 

minute. 

U istom članku Poslovnika stoji sljedeće:  

„Prethodni stavak ovog članka ne primjenjuje se na postupak postavljanja vijećničkih 

pitanja“.  

To znači da postupak postavljanja vijećničkih pitanja reguliran člankom 73., 74. i 79. 

Poslovnika u kojima stoji da: 

- Svaki vijećnik može pitanja postavljati najduže 2 minute ( čl. 73.) 

- Usmeni odgovor iz prethodnog stavka ovog članka može trajati najviše 5 minuta 

(čl. 74.) 

- Nakon primljenog odgovora vijećnik može na sjednici Vijeća jednom iznijeti 

mišljenje o odgovoru i postaviti jedno dopunsko pitanje, a iznošenje mišljenja i 

postavljanje dopunskog pitanja ne može trajati dulje od 2 minute (čl. 79.) 

Time je vijećnik konzumirao svoje pravo po Poslovniku u postupku postavljanja 

pitanja. Ako Vijeće odluči da vijećnik ili svi vijećnici mogu govoriti duže, onda će vijećnik 

toliko duže moći i govoriti. 

 

Gradonačelnik Loris Peršurić, odgovarajući na pitanje oko formiranja posebnog 

Povjerenstva za Osnovnu školu Poreč, prihvatio je predloženo naglasivši da je vijećnik, kao 

član Povjerenstva za praćenje projekta OŠ Finida, mogao ovaj prijedlog iznijeti i na samoj 

sjednici Povjerenstva. Što se tiče obnove stare škole, rekao je kako se svake godine odrađuju 
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razne sanacije i popravci na objektu škole, naglasivši da je za neku veću i konkretniju 

rekonstrukciju potrebno više desetaka miliona kuna, a o prioritetu će odlučivati sami vijećnici 

kada se za to budu stvorili uvjeti. 

Što se tiče negodovanja posebne izaslanice predsjednika Sabora RH prilikom 

inauguracije kipa Majke Terezije, iznio je kako ima saznanja da je ona trebala naknadno 

demantirati svoj prigovor na protokol, jer postoji snimak na kojem je utvrđeno da je izaslanica 

adekvatno pozdravljena. Protokol je vodila Albanska zajednica Grada Poreča. 

Prihvatio je inicijativu vezano za valorizaciju projekta „La mula de Parenzo“, 

naglasivši da je ista malo zakašnjela budući da je postupak već započet. 

 

 Maurizio Zennaro, osvrnuo se na odgovor Gradonačelnika vezano za formiranje 

Povjerenstva za OŠ Poreč naglasivši kao mu se čini da Gradonačelnik nije razumio 

postavljeno pitanje. Naime, pod svojim je pitanjem mislio na pravovremenu pripremu za 

prijavu na natječaj za sredstva Ministarstva, jer se na takav način ne bi trošila proračunska 

sredstva. Natječaj će biti objavljen u siječnju 2018. godine, tako da je dovoljno vremena za 

kvalitetnu pripremu potrebne dokumentacije. 

 Osvrnuvši se na odgovor Gradonačelnika vezano za protokol prilikom inauguracije 

kipa Majke Terezije, smatra da bi se Grad možda trebao očitovati po pitanju prigovora 

posebne izaslanice predsjednika Sabora RH, jer je time bačena ljaga na cijeli protokol a time i 

na Grad Poreč. 

 Vezano za očitovanje na prijavo povrede Poslovnika, upitao je da li to znači da se na 

svim dosadašnjim sjednicama kod otvaranja rasprave, radilo mimo Poslovnika budući da su 

do sada vijećnici imali mogućnosti da se više puta uključuju u raspravu?  Nadalje, čl. 96. i čl. 

97. Poslovnika predviđaju davanje dodatnog objašnjenje, a on je na prošloj sjednici tražio 

dodatno objašnjenje, koje nije dobio. Smatra da je došlo vrijeme da se započne razmišljati o 

promjeni Poslovnika, zbog određenih nejasnoća u njegovom tekstu, naglasivši da će 

pojašnjenja zatražiti od pročelnika van sjednice Vijeća. 

 

 Predsjednik Vijeća Dean Pauletić sugerirao je i ostalim vijećnicima da se za sve 

nejasnoće i pojašnjenja mogu obratiti v.d. pročelnika Ureda Grada. 

 

 Gradonačelnik Loris Peršurić, vezano za obnovu zgrade Osnovne škole Poreč 

predložio je da detaljniju informaciju vezanu za energetsku učinkovitost iznese direktorica TD 

Parentium d.o.o.  Gordana Lalić. Naglasio je da se na nivou Grada već duže vrijeme provodi 

politika pripreme što većeg broja projekata i dozvola radi kandidiranja na ine fondove, kako 

bi što manje opteretili gradski proračun. 

 

 Gordana Lalić, naglasila je kako se vrlo pomno prate svi javni pozivi, a konkretno 

poziv Ministarstvo graditeljstva koji je objavljen 16.11.2017. godine, osobno je sa 

predstavnicima Ministarstva na sastanku održanom 15.11. u Pazinu  razgovarala o mogućnosti 

prijave objekata na taj javni poziv. Naglasila je kako se vrlo često u medijima izlazi sa 

pozivima za prijavu i povlačenje sredstava, ali, na žalost Grad Poreč i Istarska županija su 

zbog svog indeksa razvijenosti na neki način uvijek kažnjeni. Naime od maksimalnog iznosa 

od 65% sufinanciranih sredstava Grad Poreč može ostvariti samo 35%. Tako da to nije neka 

velika cifra sufinanciranja, pogotovo s obzirom na činjenicu da se mora dokazati 50%-tna 

ušteda energije u određenom objektu. S obzirom da Grad Poreč uvijek zagovara izvrsnost, to 

neće biti prepreka za osmišljavanje vrlo kvalitetnih projekata. Proračunskim korisnicima je u 

tom smislu već upućen dopis da iskažu svoje potrebe, evaluirat će se objekti, vidjeti će se koji 

su od njih odgovarajući kandidati, kako bi se spremili da se 02. siječnja odreagira na najbolji 

mogući način. 
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 Maurizio Zennaro naglasio je kako mu je jasno da su i Grad Poreč i Istarska županija 

zakinuti zbog indeksa razvijenosti, međutim ne razumije kako to da je 2016. godine Istarska 

županija prijavila projekt za energetsku učinkovitost i dobila 5.600.000,00 kuna, s kojim je 

sredstvima obnovljena čitava škola u Novigradu? 

 

 7. Azeglio Picco, prije iznošenja pitanja i inicijativa zahvalio se Gradonačelniku na 

angažmanu vezano za njegovu inicijativu oko rješavanja oborinskih bujica na dijelu 

županijske ceste od Molindria prema Mugebi, naglasivši kako bi volio da se po tom pitanju 

promptnije reagira i da se konačno vide neka poboljšanja. 

  

 Pitanje:  

 " Kako teku pripreme oko kompletiranja dokumentacije za EU fondove za projekt 

asfaltiranja ceste Garbina-Valkarin?“ 

  

Inicijative: 

"1. Predlažem da se u jednom od narednih proračuna planiraju sredstva za 

rekonstrukciju gradske vijećnice  koja ne djeluje nimalo reprezentativno. Posljednji je zahvat 

na njoj izveden sedamdesetih ili osamdesetih godina prošlog stoljeća i krajnje je vrijeme da 

se ista uredi i osuvremeni  elektroničkim pomagalima za javljanje za riječ i glasovanje. 

 

2. Predlažem da se uputi inicijativa prema saborskim zastupnicima iz Istre da pokrenu 

prijedlog izmjene Zakona o komunalnom redu ili Zakona o unutarnjim poslovima, u odnosu 

na ovlasti komunalnih redara vezano za pravo utvrđivanja identiteta i pravo na zadržavanje 

legitimirane osobe koja se protivi utvrđivanju identiteta, do dva sata, odnosno do dolaska 

policije. Isto tako, omogućiti komunalnim redarima i nošenje vatrenog oružja zbog zaštite 

vlastitog života, a sve u skladu sa pozitivnom praksom, po uzoru na neke zapadno europske 

zemlje." 

(prva inicijativa  upućena Upravnom odjelu za proračun i gospodarstvo, dopisom KLASA: 

011-01/17-01/211, URBROJ: 2167/01-07-17-1, a druga inicijativa upućena je saborskim 

zastupnicima i Istarske županije, dopisom KLASA: 011-01/17-01/212, URBROJ: 2167/01-07-17-1). 

 

Gradonačelnik Loris Peršurić odgovarajući  na pitanje vezano za cestu Garbina–

Valkarin, rekao je da je posao dovršen, dozvola je dobivena i da je projekt još krajem prošle 

godine prijavljen na mjeru 7.2.1. Ministarstva poljoprivrede, te se još uvijek čeka da to 

Ministarstvo na razini cijele države donese neku odluku. 

Složio e da je obnova gradske velike vijećnice potrebna, ali će to biti učinjeno kada se 

za tu aktivnost budu planirala financijska sredstva.  

Vezano za ovlasti komunalnih redara, podržao je prijedlog da se inicijativa uputi 

prema saborskim zastupnicima iz Istre. Postoji prijedlog novog zakona ali nije poznato kada 

će i u kojem obliku doći na raspravu. 

 

8. Goran Gašparac, prije iznošenja inicijative, čestitao je novoj ravnateljici Pučkog 

otvorenog učilišta Poreč-Snježani Radetić na imenovanju na tu funkciju zaželjevši joj 

uspješan rad uz obećanje pune podrške. 

 

Inicijativa: 
  „ Moja današnja inicijativa odnosi se na kupnju Naprave za održavanje stupova, 

čišćenje i bojanje, te izmjenu rasvjetnih tijela,kao prvonagrađene inovacije sugrađanina 

Ervina Matića. Na ovogodišnjoj 15. međunarodnoj izložbi inovacija “Arca” koja se u 
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organizaciji Udruge inovatora Hrvatske održala u zagrebačkoj Nacionalnoj i sveučilišnoj 

knjižnici, ta je inovacija našeg sugrađanina proglašena najboljom inovacijom. Matićeva 

inovacija teži 50 kilograma, a umnogome olakšava posao održavanja stupova i javne rasvjete. 

Cijena naprave je oko 20 tisuća eura, a cijena ovisi o izboru alata i funkcijama koje obavlja. 

Dajem inicijativu da Grad Poreč preko svojeg komunalnog poduzeća “Usluga” kupi od 

Ervina Matića ovu nagrađenu inovaciju. Takvim bi činom pomogli našem sugrađaninu da i 

dalje radi na razvoju ove i drugih inovacija, a poslala bi se i poruka svim Porečankama i 

Porečanima, kako Grad Poreč svom snagom stoji iza svojih uspješnih sugrađana i podupire 

ih u ostvarivanju njihovih projekata, a uštedjela bi se i određena sredstva za održavanje 

rasvjetnih tijela na području Grada Poreča.“ 

 
(inicijativa je upućena Upravnom odjelu za komunalni sustav, dopisom KLASA: 011-01/17-

01/213, URBROJ: 2167/01-07-17-1). 

 

8. Gordana Šušljik, iznijela je sljedeću inicijativu: 

"Budući da su se "vrtovi kod Kantine" sada zatvorili u svojstvu parkirališta, bilo bi 

poželjno da se uredi i popravi postojeća stazica za pješake, koju uglavnom koriste učenici 

osnovne i srednjih škola, a koja je uslijed utjecaja vremenskih prilika i prometa automobila 

postala prilično derutna. Bilo bi dobro ako bi "Usluga Poreč" mogla tu stazicu urediti i 

uljepšati." 

 

Gradonačelnik Loris Peršurić,  podržao je inicijativu naglasivši da je sa komunalnim 

poduzećem već dogovoreno da se  pristupi uređenju te stazice, kojom svakodnevno prolazi 

veliki broj djece iz obližnjih naselja na putu do škole.  

 
(inicijativa je upućena Upravnom odjelu za komunalni sustav, dopisom KLASA: 011-01/17-

01/214, URBROJ: 2167/01-07-17-1). 

 

Budući da se više nitko nije javio za riječ, zaključena je točka vijećničkih pitanja, 

prijedloga i informacija. 

 

Predsjedavatelj je predložio da se za naredne točke dnevnog reda (točka 3., 4., 5. i 6.) 

najprije iznesu obrazloženja, budući da su prijedlozi programa iz društvenih djelatnosti i 

programa iz komunalnog sustava sastavni dio prijedloga Proračuna, a da se nakon toga o 

svakoj točci pojedinačno raspravlja i glasuje.  

  

 Prijedlog su vijećnici jednoglasno prihvatili. 

 

TOČKE 3., 4., 5. i 6.  

 Proračun Grada Poreča-Parenzo za 2018. i projekcije za 2019. i 2020. godinu - I. 

čitanje 

 Programi javnih potreba za Grad Poreč-Parenzo za 2018. godinu  

- predškolskom odgoju i obrazovanju, 

- obrazovanju,  

- kulturi, 

- sportu i rekreaciji, 

- zaštiti, očuvanju i unapređenju zdravlja i 

- socijalnoj skrbi 
- I. čitanje 
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 Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2018. godinu- 

I. čitanje 

 Program održavanja komunalne infrastrukture za 2018. godinu- I. čitanje 

 

 

 Vijećnicima se sa uvodnom riječi obratio Gradonačelnik Loris Peršurić.  

 Detaljno obrazloženje uz prijedlog I. čitanja Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2018. 

i projekcije za 2019. i 2020. godinu, prezentirao je pročelnik Upravnog odjela za proračun i 

gospodarstvo Darko Saftić, u skladu s dostavljenim materijalom, koji je priložen ovom 

zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 Pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i zdravstvenu 

zaštitu Vesna Kordić, prezentirala je prijedlog I. čitanja programa javnih potreba u 

društvenim djelatnostima za 2018. godinu, dok je prijedlog I. čitanja programa za 2018. 

godinu iz domene komunalnog sustava prezentirao pročelnik Upravnog odjela za 

komunalni sustav Marino Poropat, a sve u skladu s dostavljenim materijalima koji su 

priloženi ovom zapisniku i njegov su sastavni dio. 

  

Predsjedavatelj je prije otvaranja rasprave po prezentiranim točkama odredio pauzu 

u trajanju od 10,00 minuta 

  

U nastavku rada sjednice Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po I. čitanju 

Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2018. i projekcije za 2019. i 2020. godinu, te 

prijedlozima programa javnih potreba u društvenim djelatnostima kao i prvim izmjenama i 

dopunama programa iz domene komunalnog sustava. 

 Zoran Rabar,  zanima ga, s obzirom da su u prijedlogu Proračuna osigurana sredstva 

za  modernizaciju javne rasvjete, da li će se mijenjati klasična javna rasvjeta u led rasvjetu? 

 

 Pročelnik Marino Poropat, odgovorio je kako su svake godine u proračunu osigurana 

značajna sredstva za izgradnju javne rasvjete, tako da je već unazad par godina svaka nova 

izgradnja javne rasvjete u led tehnologiji. Ove je godine pripremljena cjelokupna 

dokumentacija, o čemu je već bilo upita na ovom Gradskom vijeću, za ESCO uslugu kojom se 

ne nabavlja nova investicija u smislu radova, već isključivo kao nabava i dobava usluge. 

Sukladno Uredbi o energetskoj usluzi,  predviđena je promjena najstarijih rasvjetnih tijela sa 

živinom niti,koji su štetni za okoliš a ujedno i veliki potrošači. Time bi se desila značajna 

ušteda u potrošnji električne energije i upravo bi se iz te uštede financirala ESCO usluga, 

odnosno ugradnja novih rasvjetnih tijela, za što su u proračunu za narednu godinu osigurana 

potrebna sredstva. Pripremljena je sva potrebna dokumentacija, tako da se očekuje da će se u 

prvoj polovici sljedeće godine pristupiti provedbi postupka javne nabave za odabir pružatelja 

energetske usluge. 

 

 Maurizio Zennaro, čestitao je na uvođenju ESCO projekta, kojeg je on u više navrata 

predlagao u prošlom mandatu Gradskog vijeća i oko kojeg je bilo određeni prepirki, ali je na 

kraju ipak prihvaćen kao koristan. 

 Gradonačelnik je u uvodnom izlaganju naglasio da je predloženi proračun socijalno 

osjetljiv, razvojan i ambiciozan, s čime se i sam slaže. Zanima ga samo nekoliko detalja, 

naime, rečeno je kako se vodi računa o ravnomjernom razvijanju grada, pa ga zanima da li su 
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planirana sredstva za rekonstrukciju ceste od St. Portun prema ostalim naseljima, što je već 

pitao? Budući da je načuo da je Staro nogometno igralište prodano, zanima ga da li je u 

planiranom iznosu od 45 miliona kuna od prodaje nekretnina u 2018. godini, uključena i ta 

prodaja ili je ista ušla u realizaciju proračuna za 2017. godinu?  

 Zamolio je još i informaciju vezano za rotor u Baderni, upitavši nije li on u ingerenciji 

Hrvatskih cesta? 

 

 Pročelnik Marino Poropat, naglasio je da je po dostavljenom upitu vezano za cestu od 

St. Portun, Upravni odjel za komunalni sustav odmah proslijedio dopis Županijskoj upravi za 

ceste, jer se radi o lokalnoj cesti koja je u njihovoj ingerenciji, te je zatražilo hitno saniranje 

udarnih rupa i bankina,kao i da se u plan za sljedeću godinu ili dugoročne planove za neku od 

sljedećih godina, uvrsti kompletna sanacija ceste. Prema raspoloživim informacijama, 

Odvodnja Poreč planira izgradnju glavnih kolektora odvodnje od St. Portun do Vežnaveri, 

tako da će se ta cesta, ukoliko se prije ne sanira, riješiti kroz realizaciju plana odvodnje. 

 Vezano za rotor Baderna, potvrdio je da se isti se nalazi na županijskoj cesti, ali su od 

ŽUC-a dobivene suglasnosti i punomoći da se radovi mogu izvoditi u njihovo ime, a da li će 

biti sufinanciranja s njihove strane, u ovom trenutku nije poznato. S obzirom na dosadašnju 

praksu, sumnja da će do toga doći. 

 

 Gradonačelnik Loris Peršurić, vezano za pitanje o prodaji Starog nogometnog 

igrališta, rekao je da je natječaj proveden i pristigle ponude su otvorene i u tijeku je njihova 

analiza, nakon čega će prijedlog za odabir najpovoljnijeg ponuditelja biti dostavljen na 

odlučivanje ovom Gradskom vijeću. 

 

 Eugen Stanissa, podržao je inicijativu vijećnika Zennara vezano za cestu St. Portun-

Antonci. Osvrnuo se na programe komunalnog sustava naglasivši kako su se proteklih godina 

ulagala značajna sredstva u uređenje plaža, koja su djelomično sufinancirana iz Ministarstva 

turizma. Zanima ga kada se može očekivati uređenje plaže u uvali Srgulje? Pohvalio je Odjel 

za komunalni sustav koji, osim obavljanja velikog broja svakodnevnih administrativnih i 

stručnih poslova,  uspješno se bori sa brojnim upitima građana. Smatra kako treba uložiti što 

više napora u kandiranje što većeg broja projekta prema raznim EU i drugim fondovima, kako 

bi se što manje opteretio gradski budžet. Isto tako, volio bi da država otpušta malo više 

sredstava iz centralne blagajne, kako ne bi Grad morao prodavati svoju imovinu da bi nešto 

napravio, te bi tako ostalo očuvano „obiteljsko srebro“. 

 Prenio je upite građana vezano za uređenje parkirališta u ul. Rajka Stipe, te je proširio 

tematiku s obzirom da je na tom dijelu problem i u oborinskoj odvodnji. 

 

 Pročelnik Marino Poropat, odgovorio je kako je Grad u zadnjih nekoliko godina 

uložio zaista značajna sredstva u uređenje plaža ( oko 8 miliona kuna), što priliči gradu 

Poreču kao perjanici hrvatskog turizma. Ove je godine izrađena projektna dokumentacija i 

kandidiran je dio plaže Materada – Srgulje na natječaj Ministarstva turizma, Fonda za razvoj 

turističke infrastrukture, te se do kraja godine očekuje pozitivan odgovor u smislu 

sufinanciranja sa nepovratnim sredstvima. Isto tako se Spremaju se priprema dokumentacija i 

za druge plaže, ostatak Materade i plaža od hotela Palazzo prema Talijanskoj školi, koje će se 

tijekom sljedeće godine prijaviti na natječaje Ministarstva turizma i druge natječaje. 

 Vezano za ulicu Rajka Stipe, naglasio je kako su sredstva bila planirana ali su prvim 

rebalansom proračuna bila ukinuta zbog realizacije ostalih programa unutar odjela. Sugerirao 

je vijećniku da, ukoliko se smatra potrebnim, taj prijedlog putem amandmana uvrsti u konačni 

prijedlog proračuna za narednu godinu. 
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 Mario Ritoša, izrazio je žaljenje i nezadovoljstvo što u prijedlogu Proračuna za 2018. 

godinu nisu planirana nikakva sredstva za obećavano proširenje Doma za starije i nemoćne 

osobe. Sredstva nisu planirana niti u projekciji za 2019. i 2020, godinu, pa je zamolio da se 

barem za te godine pokušaju planirati sredstva, naglasivši kako je proširenje Doma sa prijeko 

nužnim sadržajima za palijativnu skrb zaista neophodno. 

 

 Gradonačelnik Loris Peršurić, potvrdio je kako u 2018. godini nema planiranog 

proširenja Doma za starije i nemoćne. Krenulo se u projektiranje i projekt je u visokoj fazi 

realizacije, tako da će se Grad potruditi da se kroz 2019, i 20120. godinu realizira i izgradnja 

proširenja Doma. 

 

 Goran Gašparac, ukazao je na nekoliko tehničkih grešaka u Posebnom dijelu 

prijedloga Proračuna uslijed čega je došlo do krivog izračuna indeksa, naglasivši da će uočeno 

kasnije razmotriti s pročelnikom Upravnog odjela za proračun i gospodarstvo.  

 S obzirom da je svojevremeno bilo rečeno da će u naredni proračun biti uvrštena 

stavka vezana za izgradnju socijalnih stanova, zamolio je za pojašnjenje zbog čega te stavke 

nema u dostavljenom prijedlogu? 

 Isto tako, nije naišao na konkretnu stavku vezano za poboljšanje uređenosti komunalne  

infrastrukture u naseljima Cancini i Kukci, iako je od građana dobio informaciju da je u 

međuvremenu održana sjednica Mjesnog odbora Nova Vas gdje je ta inicijativa podržana. 

 U prijedlogu proračuna stoji da su planirani prihodi od poreza na korištenje javnih 

površina u iznosu od 8,5 miliona kuna, pa ga zanima koliki dio od te cifre otpada na prihode 

od naplate parkiranja na tim javnim površinama? 

 Vezano za palaču Sinčić, u rebalansu je skinut iznos od oko 9 miliona kuna vezano za 

pomoći iz EU fondova za obnovu palače, te je tada rečeno da će tih 9 miliona kuna biti 

planirano u Proračunu za 2018. budući da se očekuje raspisivanje natječaja od strane 

Ministarstva, pa budući da tog iznosa nema u predloženom Proračunu,  zamolio za 

pojašnjenje zašto se nije planiralo povlačenje tih sredstava u 2018. godini. 

 Vezano za EU fondove, vidljivo je da će realizacija povlačenja sredstava ponovno biti 

vrlo niska, jer se tri kapitalna projekta (izgradnja vrtića, rekonstrukcija Doma u Novoj Vasi i 

cesta Valkarin-Garbina) nisu realizirala i prebačena su u 2018. godinu. pa bi molio da se i to 

malo pojasni. To nekako navodi na zaključak da ili nisu dobro planirani projekti koje se 

mislilo aplicirati na te natječaje ili je trebalo pripremiti više projekata i aplicirat ih, te na takav 

način podignuti realizaciju. Podsjetio je da se na neke natječaje Grad ni javljao, kao npr. na 

natječaj u okviru Operativnog programa konkurentnost i kohezija, integralni projekt u kulturi 

iz kojeg se moglo dobiti oko 100 miliona kuna bespovratnih sredstava.  Obuhvaćao je 

spomenike kulture i prateću infrastrukturu, a sve u funkciji unapređenja turističke destinacije. 

Moglo se tim projektom obuhvatiti Baziliku i cijelu povijesnu jezgru uključujući i gradsku 

rivu. Grad Šibenik se npr. javio i dobio je sredstva u iznosu od oko 70 miliona kuna i na 

osnovu tih sredstava sada doživljavaju jedan značajan investicijski bum i turistički procvat- 

 Zamolio je pojašnjenje koje se sve nekretnine planiraju prodavati da bi se namaknula 

sredstva koja su navedena u prijedlogu proračuna i projekcijama za naredne godine, u kojima 

zauzimaju gotovo jednu petinu planiranih prihoda.  

 Kako je tijekom vijećničkog sata odgovoreno kolegi Zennaru da je projekt „La mula 

de Parenzo“ već pokrenut, a u prijedlogu proračuna nije naišao na tu stavku, pa je zamolio za 

pojašnjenje gdje se nalazi, ukoliko je van proračuna kod nekih drugih korisnika. 

 Budući da nije planiran iznos za projekt Zaklade „Hrvatska za djecu“ zanima ga da li 

je možda nađen neki drugi način za zbrinjavanje te djece koje je u program bilo uključeno oko 

70-tak. Vidi se da postoji problem oko naplate prehrane u osnovnoj školi . Zanima ga što se 

napravilo po pitanju zbrinjavanja te djece? 
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 Gradonačelnik Loris Peršurić, potvrdio je da u Proračunu za 2018. godinu nije 

planirana izgradnja socijalnih stanova, ali je zato planiran čitav niz programa pomoći kroz 

socijalu u vidu sufinanciranja najma stanova, energenata, hrane i drugih potreba za osobe u 

socijalnoj potrebi. 

 Što se tiče palače Bečić, ocijenjeno je za potrebnim da se najprije završi izrada Studije 

isplativosti cijelog objekta i modela kako ući u projekt, te onda to prezentirati ovom 

Gradskom vijeću koje bi trebalo odlučiti u kojem smjeru krenuti. 

 Što se tiče EU fondova i primjedbe o niskoj realizaciji povlačenja sredstava, već je u 

uvodnom dijelu svog izlaganja naveo da su Mjera 7.2.1. i Mjera 7.4. prijavljene krajem prošle 

ili početkom ove godine. Dakle, u Republici Hrvatskoj nije prošao niti jedan projekt po ovoj 

Mjeri, zbog toga što natječaj još nije gotov.  Ista je situacija i sa nizom drugih projekata. 

Mišljenja je da Grad Poreč, što se EU fondova tiče, povlači značajna sredstva i kontinuirao se 

ulažu napori za postizanje još boljih rezultata. Spomenuo je projekt Istarske županije kroz koji 

je Grad Poreč dobio 108 miliona kuna bespovratnih sredstava za izgradnju sustava za 

navodnjavanje sjevernog dijela Poreča, s kojim bi trebalo započeti u sljedećoj godini. 

 Što se tiče prodaje gradske imovine, Gradsko vijeće je u prošlom sazivu donijelo Plan 

prodaje u kojem su navedene nekretnine koje su planirane za prodaju. Neke se nekretnine 

nalaze na Facinki, zatim u zoni Buići-Žbandaj, u Špadićima, na Saladinki itd. Naglasio je 

kako se iz imovine stvara imovina, tako da neće biti moguće graditi ukoliko se ne realiziraju 

planirani prihodi. 

 Projekta „La mula de Parenzo“ nema u Proračunu, jer je nađeno rješenje za njegovo 

financiranje izvan gradskog proračuna, a kada za to dođe vrijeme cijeli će projekt biti 

prezentiran i na ovom Gradskom vijeću. Ne radi se samo o kipu već o jednoj kompletnoj 

tematskoj priči za Poreč u turističkom smislu. 

 

 Pročelnica Vesna Kordić, podsjetila je da je u školskoj 2016/2017. godini Zaklada 

„Hrvatska za djecu“ realizirala projekt osiguranja prehrane (besplatnih obroka) djece u 

osnovnim školama u kojem je sudjelovalo 80-tak učenika iz Osnovne škole Poreč i Talijanske 

škole „B. Parentin“ Poreč-Parenzo. Bilo je najava da bi se isto moglo provesti i u ovoj šklskoj 

godini, međutim do toga nije došlo. Grad Poreč ima planirana sredstva za sufinanciranje 

toplih obroka u programu javnih potreba u socijalnoj skrbi, tako da učenici iz obitelji u 

socijalnoj potrebi, ukoliko ispunjavaju uvjete određene Odlukom o socijalnoj skrbi, ostvaruju 

to pravo. Osim toga ukoliko se zaprimi dojava iz škola o postojanju učenika sa takvim 

potrebama, onda Grad Poreč nastoji roditeljima te djece izaći u susret kroz sufinanciranje 

prehrane u 100%-tnom iznosu.  

 

 Pročelnik Marino Poropat, iznio je da unutar prijedloga proračuna nema posebne 

stavke za izgradnju i opremanje komunalne infrastrukture u naseljima Cancini i Kukci, 

međutim, kako ta naselja spadaju u MO Nova Vas, u programu gradnje komunalnih objekata i 

uređaja za taj mjesni odbor planirano je preko milion tisuća kuna upravo za te potrebe, tako da 

će se u suradnji sa MO, koji je najupućeniji u potrebe svojih građana, rasporediti ta sredstva 

od kojih će značajan dio ići upravo u navedena naselja. Naselje Kukci je specifično upravo u 

dijelu starog naselja gdje nema mjesta za uređenje nikakvih nogostupa kao ni organizacije 

dvosmjernog prometa. To ne bi trebala biti prepreka da naselje ostane u I zoni, sa nešto 

skupljim komunalnim doprinosom, jer će na takav način biti omogućeno da novi dijelovi 

naselja budu opremljeni svom potrebnom infrastrukturom. O eventualnom prelasku u II zonu 

imat će prilike odlučivati upravo vijećnici kroz donošenje Odluke o komunalnom doprinosu. 

 

 Goran Gašparac, osvrnuo se na dobivene odgovore i tumačenja. Zanima ga da li su i 

osobe koje se nalaze na listi za dodjelu socijalnih stanova, uključene u program pomoći koje 
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je naveo gradonačelnik ili se te mjere pomoći odnose na neke druge građane u socijalnoj 

potrebi?  

 Što se tiče Palače Sinčić, odgovor Gradonačelnika odnosio se na palaču Bečić, pa bi 

molio odgovor vezano za istu. 

 Zanima ga kada bi se mogla očekivati konkretnija informacija vezano za projekt „La 

mula de Parenzo“? 

 Što se tiče projekta Hrvatska za djecu“, naglasio je kao je ideja Ministarstva i Zaklade 

imala za cilj sprječavanje događanja siromaštva među djecom, tako da su djeca koja su 

obuhvaćena mjerom Ministarstva i Zaklade zapravo van okvira one djece koja su obuhvaćena 

socijalnim programom. Tih 80-tak djece je još uvijek u osnovnoj školi te bi o njima trebalo 

brinuti.  

 Što se tiče naselja Kukci i Cancini, zamolio je da se Upravni odjel pisano očituje na 

pismo građana i zahtjeve koje su u istom naveli. 

 

Gradonačelnik Loris Peršurić, ispričao se na odgovoru koji se odnosio na palaču 

Bečić. Vezano za palaču Sinčić, odnosno zgradu Muzeja, naglasio je da je projekt gotovo u 

cijelosti spreman, dobivena je građevinska dozvola, te se iz tog razloga nije uputila prijava na 

natječaj za projektnu dokumentaciju jer je ista gotovo spremna. Čeka se faza B, za izvođenje. 

Sredstva nisu planirana u 2018, jer će eventualna odluka biti tek u 2019, godini, tako da je u 

projekcijama za 2019. i 2020. ta rekonstrukcija predviđena. Procijenjena vrijednost postave i 

same rekonstrukcije objekta je oko 35 miliona kuna. 

Informacija o projektu „La mula de Parenzo“ pripremit će se za jednu od prvih 

sjednica Gradskog vijeća u narednoj godini.  

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća 

zaključio je raspravu, te je upoznao je vijećnike sa prijedlogom zaključka kojim se određuje 

način i rok za podnošenje amandmana,  naglasivši da se isti ujedno odnosi i na programe 

javnih potreba u društvenim djelatnostima kao i na programe iz domene komunalnog sustava, 

koji čine sastavni dio proračuna. 

Stavio je Zaključak na glasovanje, nakon čega je utvrdio da je Gradsko vijeće, 

jednoglasno donijelo sljedeći 

 

Z A K L J U Č A K 

 

 1. Rasprava o donošenju Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2018. godinu i 

Projekcije za 2019. i 2020. godinu, provesti će se u dva čitanja. 

  2. Radi pravodobnog donošenja Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2018. godinu i 

Projekcije za 2019. i 2020. godinu, određuje se rok za podnošenje amandmana od 5 dana od 

sjednice Gradskog vijeća, odnosno zaključno do 05.12.2017. godine.  

Prilikom podnošenja amandmana potrebno je voditi računa o sljedećem:   

 U tijeku rasprave o prijedlogu proračuna podneseni se amandmani kojima se 

predlaže povećanje proračunskih rashoda i izdataka iznad iznosa utvrđenih 

prijedlogom proračuna mogu prihvatiti pod uvjetom da se istodobno predloži 

smanjenje drugih rashoda i izdataka.   

 Amandmani ne smiju biti na teret proračunske zalihe ili na teret dodatnog 

zaduživanja. 

 Amandmani koji predlažu povećanje tekuće potrošnje (tekućih rashoda) ne smiju 

biti na teret kapitalnih rashoda tj. u amandmanima trebaju se sučeljavati istovrsni 

rashodi. Ne smije se povećavati tekuća potrošnja na teret prihoda od prodaje 

imovine.  
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 Amandmanima se ne smiju smanjivati ili povećavati rashodi proračunskih 

korisnika kojima su izvori financiranja drugi subjekti (državni, županijski i 

općinski proračuni) i vlastiti prihodi, a koje su pozicije posebno iskazane po 

izvorima u Posebnom dijelu Proračuna.   

 Amandmani moraju biti podnijeti po istim izvorima prihoda (tj. primjerice nije 

moguće podnijeti amandman povećanja rashoda gdje je izvor prihoda od prodaje 

zemljišta, a smanjenje rashoda gdje je izvor prihod od poreza ili komunalna 

naknada tj. oba rashoda moraju imati iste izvore prihoda). 

 

 

 Prije prelaska na narednu točku dnevnog reda Božo Jelovac informirao je vijećnike o 

načinu podnošenja amnadmana. 

 

 

TOČKA 7.  

Izvješće o radu i financijsko izvješće Osnovne škole Poreč  za 2016. godinu 

 

Nadija Kos, ravnateljica Osnovne škole Poreč prezentirala je Izvješće o radu i 

financijsko izvješće škole za 2016. godinu, u skladu s materijalom koji je vijećnicima 

dostavljen u prilogu poziva i koji je sastavni dio priloga ovog zapisnika. 

 

 Predsjedatelj Dean Pauletić je otvorio raspravu po dostavljenom izvješću. 

  

 U otvorenoj raspravi vijećnik Slavko Fornažar  je iznio kako je vidio informaciju u 

medijima da neke škole sudjeluju u pilot projektu kurikularne reforme, o čemu je ovih dana  

govorila i Ministrica znanosti i obrazovanja. Zanima ga  ima li Osnovna škola Poreč namjeru 

sudjelovati u tom projektu?.  

 

Ravnateljica Nadija Kos, odgovorila je kako je kurikularna reforma još u fazi 

donošenja tako da još nema konkretnih informacija o konačnom sadržaju kurikuluma.  

Osnovna škola Poreč se nije prijavila i neće sudjelovati u eksperimentu. 

 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio 

na glasanje prezentirano Izvješće, nakon čega je konstatirao da je jednoglasno donijeta  

  

O D LU K A 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća  

Osnovne škole Poreč za 2016. godinu 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/17-01/199,  

URBROJ: 2167/01-07-17-2).  

 

 

TOČKA 8.  

Odluka o provedbi postupka stavljanja van snage dijela Provedbenog urbanističkog plana 

stambenog naselja “Finida – Poreč” 

 

Damir Hrvatin, pročelnik Upravnog odjela za prostorno planiranje zaštitu okoliša 

prezentirao je prijedlog Odluke provedbi postupka stavljanja van snage dijela PUP-a 
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stambenog naselja „Finida -Poreč“, u skladu s materijalom koji je priložen ovom zapisniku i 

njegov je sastavni dio. 

 

Predsjedatelj Dean Pauletić je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku. 

Konstatirao je da vijećnica Gordana Šušljik u trenutku glasovanja nije bila nazočna u 

vijećnici, tako da je „ZA“ prihvaćanje predložene odluke glasalo ukupno 13 vijećnika, te je u 

skladu s time utvrdio da je Gradsko vijeće jednoglasno donijelo  

 

O D L U K U 

o provedbi postupka stavljanja van snage dijela  

PUP-a stambenog naselja „Finida -Poreč“ 

 

(Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/17-01/193,  

URBROJ: 2167/01-07-17-2).  

 

 

TOČKA 9.  

Odluka o izradi Urbanističkog plana uređenja stambenog naselja Čimižin 

 

Pročelnik Damir Hrvatin, prezentirao je prijedlog Odluke o izradi Urbanističkog 

plana uređenja stambenog naselja Čimižin, u skladu s materijalom koji je priložen ovom 

zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

Predsjedatelj Dean Pauletić je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao je da je Gradsko vijeće jednoglasno 

(sa 13 glasova ZA) donijelo  

 

O D L U K U  

o izradi Urbanističkog plana uređenja stambenog naselja Čimižin 

 

(Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/17-01/194,  

URBROJ: 2167/01-07-17-2).  

 

 

 Predsjedatelj je prije prelaska na narednu točku konstatirao da se vijećnica Šušljik 

vratila u vijećnicu, tako da Vijeće nastavlja rad sa ukupno 14 vijećnika. 

 

 

TOČKA 10.  

Odluka o provedbi postupka stavljanja van snage Detaljnog plana uređenja „Servisna zona 

Poreč – područje II“ 

 

Pročelnik Damir Hrvatin, prezentirao je prijedlog Odluke provedbi postupka 

stavljanja van snage DPU-a „ Servisna zona Poreč - područje II“, u skladu s materijalom koji 

je priložen ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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Predsjedatelj Dean Pauletić je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao je da je Gradsko vijeće jednoglasno 

donijelo  

 

O D L U K U  

o provedbi postupka stavljanja van snage Detaljnog plana uređenja  

„Servisna zona Poreč – područje II“ 

 

(Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/17-01/195,  

URBROJ: 2167/01-07-17-2).  

 

TOČKA 11. 

Odluka o izradi Urbanističkog plana uređenja „Servisna zona Poreč – područje II“ 

 

Damir Hrvatin, pročelnik Upravnog odjela za prostorno planiranje zaštitu okoliša 

prezentirao je prijedlog Odluke o izradi UPU-a „ Servisna zona Poreč - područje II“, u skladu 

s materijalom koji je priložen ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

Predsjedatelj Dean Pauletić je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao je da je Gradsko vijeće jednoglasno 

donijelo  

 

O D L U K U  

o izradi Urbanističkog plana uređenja  

„Servisna zona Poreč – područje II“ 

 

(Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/17-01/196,  

URBROJ: 2167/01-07-17-2).  

 

TOČKA 12. 

Odluka o donošenju Izmjena i dopuna DPU-a „OMV – poslovna zona“ 

 i  

Pročišćeni tekst Odluke o donošenju DPU-a „OMV – poslovna zona“ 

 

Pročelnik Damir Hrvatin, prezentirao je prijedlog Odluke o donošenju Izmjena i 

dopuna DPU-a „OMV – poslovna zona“, u skladu s materijalom koji je priložen ovom 

zapisniku i njegov je sastavni dio. 

Predložio je da se uz prihvaćanje Odluke o izmjenama i dopunama Plana predlaže i 

donošenje Pročišćenog teksta Odluke o donošenju DPU-a „OMV – poslovna zona“, zbog 

zakonske obaveze da se prilikom svakog mijenjanja nekog Plana mora obavezno donijeti i 

pročišćeni tekst, radi kvalitetnije primjene kao i radi informacijskog sustava prostornog 

uređenja.  

 

Predsjedatelj Dean Pauletić je otvorio raspravu po predloženim odlukama. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je iste stavio 

na glasanje, nakon čega je konstatirao je da je Gradsko vijeće jednoglasno donijelo  
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O D L U K U  

o donošenju Izmjena i dopuna DPU-a „OMV – poslovna zona“ 

 

i 

 

O D L U K U  

o donošenju DPU-a „OMV – poslovna zona“ 

pročišćeni tekst 

 

(Odluke su priložene zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/17-01/197,  

URBROJ: 2167/01-07-17-2,3).  

 

TOČKA 13. 

Odluka o odabiru najpovoljnije ponude za povjeravanje obavljanja komunalnih poslova 

održavanja nerazvrstanih cesta na području Grada Poreča – Parenzo u 2018. i 2019. godini 

 

Pročelnik Marino Poropat, obrazložio je prijedlog Odluke o  odabiru najpovoljnije 

ponude za povjeravanje obavljanja  komunalnih poslova održavanja nerazvrstanih cesta na 

području Grada Poreča – Parenzo u 2018. i 2019. godini, u skladu s materijalom koji je 

priložen ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

Naglasio je da je na temelju pregledanih ponuda i izvršene analize istih, kao 

najpovoljnija ponuda utvrđena ponuda Obrta za prijevoz tereta cestom i usluge građevinskom 

mehanizacijom, vl. Livio Vežnaver,  iz Vržnaveri, te se predlaže Gradskom vijeću donošenje 

Odluke u predloženom tekstu. 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao je da je Gradsko vijeće jednoglasno 

donijelo  

 

O D L U K U  

o odabiru najpovoljnije ponude za povjeravanje obavljanja komunalnih poslova održavanja 

nerazvrstanih cesta na području Grada Poreča – Parenzo u 2018. i 2019. godini 

 

(Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/17-01/198,  

URBROJ: 2167/01-07-17-2).  

 

 

TOČKA 14. 

Odluka o imenovanju ravnateljice Dječjeg vrtića – Scuola dell' infanzia 

 „Paperino“ Poreč-Parenzo 

 

Pročelnica Vesna Kordić, obrazložila je prijedlog Odluke o imenovanju ravnateljice Dječjeg 

vrtića – Scuola dell' infanzia „Paperino“ Poreč-Parenzo, u skladu s materijalom koji je 

priložen ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

Napomenula je da se Vrtić obratio Gradu, putem Upravnog odjela za društvene 

djelatnosti, socijalnu skrb i zdravstvenu zaštitu s molbom da Gradsko vijeće, sukladno 

odredbama Statuta Vrtića, prihvati prijedlog Upravnog vijeća da se dosadašnja ravnateljica 

Nataša Musizza, ponovno imenuje ravnateljicom Vrtića za naredno četverogodišnje razdoblje.  

Nataša Musizza bila je imenovana ravnateljicom Vrtića Odlukom Gradskog vijeća od 

23.12.2013. godine, te na  temelju odredbi Statuta Vrtića može biti ponovno imenovana 

ravnateljicom te predškolske ustanove.  
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.   

 

 Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj  Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao je da je Gradsko vijeće jednoglasno 

donijelo  

 

 

O D L U K U 

o imenovanju ravnateljice Dječjeg vrtića – Scuola dell' infanzia  

„Paperino“ Poreč-Parenzo 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/17-01/201,  

URBROJ: 2167/01-07-17-2).  

 

___.___ 

 

 

 Budući da je dnevni red iscrpljen, Predsjednik Gradskog vijeća zaključio je sjednicu i 

zahvalio se vijećnicima i pročelnicima na odazivu i sudjelovanju u radu. 

 

 

 Sjednica je zaključena u 21,30 sati.  

 

 

Zapisnik vodila                                                                     Predsjednik Gradskog vijeća 

Anita Radešić                                Dean Pauletić 

 

 

 

 

 
 

 


